
Vragen HMV fractie m.b.t. agendapunt 13 raadsvergadering 21 december.   

Corona steekt weer behoorlijk de kop op nu.  

 
Helaas heeft corona zowel burgers als ondernemers hard geraakt en worden helaas de maatregelen 
nog steeds noodzakelijk aangescherpt. Wij vragen u om te kijken naar de ondernemers die hard 
geraakt worden. Veel vooral kleine ondernemers komen in financiële problemen omdat ze hun 
financiële reserves hebben verbruikt. Hoewel de overheid enkele steunpakketten heeft, lijken deze bij 
lange na niet toereikend. De gemeente Aalten heeft per de Najaarsnota 2021 nog ruim geld 
geoormerkt om bij te springen. 
 
-          Wat doet de gemeente Aalten al concreet voor deze ondernemers afgezien van uitbreiding 
terrassen en niet innen reclamebelasting? 
 
-          Is de gemeente van plan gezien de snel verslechterende situatie nu om proactief te reageren en 
met de vaak kleine Aaltense ondernemers in dialoog te gaan om te inventariseren aan welke hulp nu 
concreet behoefte is? 
 
-          Omliggende gemeenten doen vaak voor de ondernemers. Denk aan aanpassing woz/ozb 
belasting, compensatie evenementen die niet doorgaan, uitstel gemeentelijke betalingen, 
ondersteuningsbijdrages? Wat zijn de plannen van de gemeente Aalten om op soortgelijke wijze 
lastenverlichting te geven? 
 
-         Kunt u ons een update geven mbt de ernst van de situatie op dit moment, en begeleid u 
ondernemers indien nodig zodat zij de juiste hulp krijgen? Denk dan bv. ook aan psychische en/of 
financiële begeleiding? 

-          Verwacht u dat mbt de zorg in Aalten binnenkort knelpunten kunnen ontstaan? Wat wordt er 
gedaan om de juiste zorg te behouden voor onze inwoners? 
 
 
 
Met vriendelijke groet, 
namens HMV, Jan Wijbrans 

 
 
 


